
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

3/2015. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2015. február 3-ai 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Hartyáni László, Przygoczki Ferenc, Torma Lajos, 

Süli Ildikó bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Gyuga Mihály, Hermann Istvánné bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor 3 perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen 

volt, majd ismertette az ülés napirendi pontjait.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

19/2015. (II.3.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága 2015. február 3-ai munkaterv szerinti ülésén a következő napirendi pontot tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2015. február 10-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása  

- Oroszlány Város Önkormányzatának 2015. évi költségvetése 

- Az államilag támogatott ZFR-TH/15 kódszámú „Otthon Melege Program” „Társasházak 

energia-megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatása” 

alprogramhoz kapcsolódó kiegészítő önkormányzati támogatás biztosításáról szóló rendelet 

megalkotása 

2. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2015. február 10-ei ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2015. évi költségvetése 

 

Sólyom Jöran elnök ismertette az előterjesztést. 

Kérdés, hozzászólás nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 

2 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

20/2015. (II.3.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2015. évi költségvetése” című előterjesztés 

véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 

2015. évi költségvetése” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Az államilag támogatott ZFR-TH/15 kódszámú „Otthon Melege Program” „Társasházak energia-

megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatása” alprogramhoz kapcsolódó 

kiegészítő önkormányzati támogatás biztosításáról szóló rendelet megalkotása 

 

Sólyom Jöran elnök ismertette az előterjesztést. 

Elmondta, hogy 38 millió forint lett elkülönítve a költségvetésben a program fedezetére, a rendelet 

pedig a pályázat útján történő felhasználást határozza meg. 

További kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

21/2015. (II.3.) VFKB határozata 

„Az államilag támogatott ZFR-TH/15 kódszámú „Otthon Melege Program” „Társasházak 

energia-megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatása” alprogramhoz 

kapcsolódó kiegészítő önkormányzati támogatás biztosításáról szóló rendelet megalkotása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az államilag támogatott ZFR-TH/15 

kódszámú „Otthon Melege Program” „Társasházak energia-megtakarítást eredményező 

korszerűsítésének, felújításának támogatása” alprogramhoz kapcsolódó kiegészítő önkormányzati 

támogatás biztosításáról szóló rendelet megalkotása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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2. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a következő bizottsági ülés előtt, február 17-én a Bányászati 

Múzeumnál 14 órakor helyszíni bejárást tartanak, melyre meghívják Mike Istvánt, Bircher Erzsébetet, 

Kardics Istvánt, Havelda Tamást és a Vért Zrt. vezérigazgatója által delegált személyt.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy együttműködés keretében azon dolgoznak, hogy a 

bányából milyen gépeket, eszközöket lehet a Bányászati Múzeum számára kimenteni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag 16 óra 8 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A bizottsági tagok 

száma: 6 fő 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta még, azért kell a helyszínt megtekinteniük, hogy 

kiderüljön, milyen munkálatokat lehetne addig is elvégezni (kerítés, kapu, épület bontása), amíg a 

pályázatot nem tudják benyújtani.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a Kertalja utca 12-16. szám alatti lakók azzal a kéréssel 

fordultak felé, hogy a tömbök mögötti területet a patakig tegyék rendbe az OKÖ Zrt. munkatársai, ha 

erre mód és lehetőség van.   

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, hogy az Alkotmány úti rendelő parkoló területe kimaradt a 

hókotrásból, a rendelőbe látogató személyek szinte alig tudnak parkolni. Erre jobban kéne figyelni, 

valamint az ott lévő tuják ágait a leesett hó letörte. Véleménye szerint ki kellene őket vágni és a 

helyükre növényeket kellene ültetni.   

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Német dűlőben és Nyíres dűlőben lévő lakók kérték, 

hogy a hókotró az úton tovább menjen be a dűlőkben.   

 

Sólyom Jöran elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak Gyuga Mihály javaslatáról, hogy a 

megnövelt külterületi területen folyjon a hóeltakarítás.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 3 

tartózkodással nem fogadta el, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

22/2015. (I.20.) VFKB határozata 

hókotrásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolja a Német dűlő és Nyíres dűlő megnövelt külterületi területén folytatott 

hókotrást. 

 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 16 óra 23 perckor 

bezárta. 

 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Somoskői Lászlóné 

  jegyzőkönyvvezető 


